
PROTOKOLL 
BSSF Björkö Samhälls- och Samverkansförening  
 
Styrelsemöte onsdag 19 februari 2025 kl 18.30, Konferensrummet, 
Björkö Skola 
 

1. Mötet öppnades av ordförande Helena Larsson som hälsade alla välkomna. 
 

2. Närvarande: Johan Karlsson, Ingemar Eliasson, Niklas Fahlén, Anna Törnqvist, Anna 
Alveros, Lars-Gösta Alsterberg, Owe Gissleholm, Helena Larsson, Martin Neselrot, 
och Åsa Vernersson 

 
3. Val av sekreterare: Åsa Vernersson (Sittande) 

 
4. Dagordning: Utsänd dagordning godkändes 

 
5. Föregående protokoll 

Punkten 5 i föregående protokoll justeras  
Från: Styrelsen ansvarar för att tillsätta valberedningen.  
Ändras till: Årsmötet ansvarar för att tillsätta valberedningen.  
Föregående protokoll godkändes med ovanstående justering. 

 
6. Ansökan om ekonomiskt stöd från Öckerö kommun 

Niklas har gått igenom underlaget från föregående möte och jobbat vidare med 
frågan. Niklas och Owe tar fram en ansökan som avser medel till spänger, badstegar 
och liknande. Ansökan ska vara inne senast 28/2. Aktuellt bidrag söks från Miljö- och 
samhällsbyggnadsnämnden. Niklas har även skickat ut information om bidrag som 
kan sökas från kulturnämnden. Ansökan till kultur- och fritid återkommer vi till vid 
kommande möte. 
 
Styrelsen beslutade att anmäla föreningen till kommunen avseende strandstädning 
där ersättning utgår med 5000 kr/gång. Johan anmäler oss innan 1/4 och återkommer 
om vilket/vilka område/områden vi väljer. Vi tar städdagen samtidigt som vi har vår 
röjningsdag. 
 

7. Roddarna – vidare samarbete och ekonomiupplägg 
Lars-Gösta och Johan har haft kontakt med roddarna som är positiva till Johans 
förslag till aktiviteter men inga nya initiativ har förverkligats ännu. Johan kommer att ta 
ett möte med roddarna igen för att komma vidare i frågan. Det är viktigt att roddarna 
är aktiva i detta arbete. 
 

8. Trafiksäkerhetsarbete 
Owe har försökt få kontakt med kommunen men har inte fått något svar ännu. Owe 
har däremot haft kontakt med närpolisen som är intresserade av att samarbeta i 
denna fråga. Owe jobbar vidare med frågan. 
 

9. Kontakt med skolan beträffande nedskräpning 
Niklas har haft kontakt med biträdande rektor på Björkö skola som var väldigt positiv 
till att vi kontaktade hen i denna fråga och de kommer att ta upp frågan internt och ha 
fortsatt kontakt med Niklas. Niklas återkommer med rapport på kommande möte. 
 
 
 



10. Årsmötet 13/3 

• Kallelse har gått ut på Facebook och via utdelade lappar. Ytterligare kallelse kommer 
skickas ut en gång till på Facebook 

• Ekonomi – årsredovisning och revisorer: Lars-Gösta gick igenom Resultat, budget 
och utfall för 2024 som kommer redovisas på årsmötet. Ekonomiredovisningen är 
överlämnad till revisorerna. 

• Budget 2025: Styrelsen sammanställde en budget som ska presenteras 

• Verksamhetsplan: Respektive gruppansvarig sammanställer underlag och skickar till 
Helena senast 1/3 för sammanställning. 

• Verksamhetsberättelse: Utkast gicks igenom och justerades 

• Val – ledamöter och valberedning: ledamöter klart inför årsmötet och valberedningen 
utses på årsmötet. 

• Program: Owe/L-G hör sig för om det finns möjlighet att Annelie Pompe kan komma 
och hålla ett kort föredrag mot en mindre ersättning. Vi funderar vidare på om det 
finns något annat alternativ. Vi behöver ha löst det innan 1/3. Vi satsar på god fika. 

 
11. Övriga frågor 

Deltagande i Öckerö Ö-råds ö-samverkan 23/2: Planeringsmöte för ”Vi ses på 
hamna” Ingen från styrelsen har möjlighet att delta. 
 
Register Hela Sverige ska leva: Med anledning av GDPR har Helena uppgett 
sin adress. 
 
Owe visade ”Visit Öckerö” där det finns många fina bilder från Björkö med. 
Broschyren kommer att finnas tillgänglig i Hamneboa samt delas ut i 
brevlådorna. 
 
Ytan vid kyrkvägen där ”fiberhuset” har rivits: Anna A informerade om att ÖFAB 
inte kommer att göra någonting med området innan de får någon input om vad 
det ska bli på området. Vi tar upp frågan på nästa styrelsemöte igen för att 
besluta om vi vill gå vidare och ge input till ÖFAB i frågan. 
 

12. Nästa möte 
Årsmöte 13 mars 2025 och Konstituerande styrelsemöte sker i anslutning till 
årsmötet. 

 
13. Mötet avslutades 

 
Bohus-Björkö 2025-02-19 
Sekreterare:   Justerare tillika ordförande: 
 
 
______________________  ___________________________ 
Åsa Vernersson   Helena Larsson 


